

Jenna Leifso

From: RegistreRéservoir / TankRegistry (EC) <ec.registrereservoir-tankregistry.ec@canada.ca>
Sent: May-27-19 9:01 AM
Subject: Modifications proposées au règlement des systèmes de stockage / Proposed amendments to the Storage Tank Regulations

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

English follows

Madame, Monsieur,

Le 25 mai 2019, le *Règlement correctif visant le Règlement sur les systèmes de stockage de produits pétroliers et de produits apparentés* (les modifications proposées) a été publié dans la Partie I de la *Gazette du Canada*. Cette publication engendre une période de consultation publique de 60 jours pendant laquelle les parties prenantes peuvent soumettre leurs commentaires sur les modifications proposées à Environnement et Changement climatique Canada (ECCC).

Les modifications proposées sont de nature administrative et visent à clarifier le texte du Règlement et en éliminer les incohérences.

Vous pouvez prendre connaissance des modifications proposées en consultant le lien suivant :

Version HTML non officielle : <http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2019/2019-05-25/html/index-fra.html>

Version PDF officielle : <http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2019/2019-05-25/pdf/g1-15321.pdf>

Nous vous invitons à réviser les modifications proposées, et si vous avez des commentaires, les présenter d'ici le 16 juillet 2019 à l'adresse courriel suivante :

ec.registrereservoir-tankregistry.ec@canada.ca

Veuillez inscrire "GCI commentaires – modifications proposées RSS" dans la ligne d'objet de votre message.

ECCC encourage la transmission de cet avis.

Cordialement,

Nathalie Perron

Directrice

Division de la réduction et de la gestion des déchets

Direction des secteurs industriels, des substances chimiques et des déchets

Environnement et Changement climatique Canada.=

Madam, Sir,

On May 25, 2019, the *Regulations amending the Storage Tank Systems of Petroleum Products and Allied Petroleum Products Regulations* (the proposed amendments) were published in *Canada Gazette*, Part I. This publication initiates a 60-day public consultation period during which stakeholders may submit comments to Environment and Climate Change Canada (ECCC) on the proposed amendments.

The proposed amendments are administrative in nature and aim to clarify and remove inconsistencies in the regulatory text.

The proposed amendments can be found at the following link:

Non-official HTML version: <http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2019/2019-05-25/html/index-eng.html>

Official PDF version: <http://www.gazette.gc.ca/rp-pr/p1/2019/2019-05-25/pdf/g1-15321.pdf>

We invite you to review the proposed amendments, and should you have any comments, provide them no later than July 17, 2019, to the following email address:

ec.registrereservoir-tankregistry.ec@canada.ca

Please type “CGI comments – proposed amendments STR” in the subject line of your message.

ECCC welcomes the further distribution of this notice.

Regards,

Nathalie Perron
Director
Waste Reduction and Management Division
Industrial Sectors, Chemicals, and Waste Directorate
Environment and Climate Change Canada